

د.سعيد مصبح الكعبي: عضو المجلس التنفيذي لإمارة الشارقة رئيس مجلس الشارقة للتعليم منذ 2014م. حاصل على دكتوراه في القيادة التربوية. تدرج في السلك التربوي بدءاً كمعلم وصولاً لمدير مدرسة، من ثم تولى إدارة منطقة الشارقة التعليمية في 2010م حتى 2013م، كما ترأس مجلس إدارة جمعية المعلمين بالشارقة في الفترة من 2013-2017م. وتم اختياره في 2017م لرئاسة المجلس الاستشاري لكلية الآداب والعلوم الانسانية والاجتماعية بجامعة الشارقة. تتعدد خبراته المهنية، حيث عمل في المجال الإعلامي مديعاً في تلفزيون الشارقة، وفي المجال الرياضي في عدد من المجالس والاتحادات الرياضية، حيث يتبوأ حالياً منصب رئيس اتحاد الامارات للقس والسهم منذ 2019م، وترأس نادي المدام الثقافي الرياضي في الفترة من 2013 – 2019م، وكان عضواً في مجلس ادارة في نادي الذيد الثقافي الرياضي 2007-2013م.

Dr.Saeed AlKaabi - Chairman of Sharjah Education Council - since 2014, holds PhD in Educational Leadership, more than 30 years of experience in Education field; starting as a teacher, then a school principal, Director of Sharjah Educational Zone for 5 years, President of UAE Teachers' Association for about 5 years , and chairman of the advisory council of Arts Humanities & Social Sciences College at the University of Sharjah (2017-2019). In addition, H.E has professional experience in other fields such as media; worked as a TV presenter and reporter in Sharjah TV, and Sport field; several membership and presidency of sports' councils and federations. He is Currently the Chairman of UAE Archery Federation.